
Referat fra generalforsamling for Mandø Fællesråd.25.3.2023 

Der var 30 fremmødte  

 

Formand Claus byder velkommen. Bestyrelsen vil gerne pege på Ivan som referent 

Ad 1. Valg af dirigent 

Ivan blev valgt  

 

Ad 2. 

Valg af referent og stemmetæller 

Referent: Jette  

Stemmetællere: Irli og Anitta 

 

Ad 3. 

Bestyrelsens beretning: Claus – beretningen godkendes.  

Opmærksomhed: Ved levering af varer: Varelager ved Vester Vedsted gamle skole (vester vedstedvej 53) – 

Ved privat levering kontakt Claus for kode – ved erhverv levering – kontakt Brugsen.  

Bestyrelsesmedlemmer kommenterer på de forskellige projekter hver enkelt hvordan det kører.  

- Drøftelse vedr. låningsvejen.  

- Legepladsen 

- Akut – 30. september 

- Fastelavn og julearrangement  

- Gode arrangementer og tilslutning  

- Bosætningsgruppen 

- Medlemmer er desværre på nuværende kun ½ delen ift. sidste år. 

- Dark Sky – der ønskes flere som stjerneguides, der er på nuværende kun Birgit og Leif og det er for 

lidt, så henved dig hvis du har lyst. 

- Byfornyelsesgruppe – møde sidste år, gik en tur rundt i byen og fik en snak omkring byen og 

huse/stile. Der kan stadig søges til dobbeltdøre og alt muligt andet. Om lidt udkommer der en 

folder:  Mandø bygningskultur.  

 

 



Ad. 4 

Regnskab 2022, herunder kontingent 2023 – der var enkelte supplerende spørgsmål og herefter blev 

regnskabet godkendt 

 

Ad. 5 

Indkomne forslag: 

1. Fællesrådets fokusområder det kommende år. 

Trafikale problemer er stadig et problem. Arbejdes stadig på  

Velkomststed er også i god proces 

Dark Sky – der mangler stadig certifikat  

Profilering af Mandø på sociale medier – der skal være større fokus 

Fællesspisning i samarbejde med mandøforeningen  

Samarbejde på tværs 

m.m.  

 

Ad 6 

Valg: 

På valg til bestyrelsen er: 

- Preben B. Jørgensen – Ønskede genvalg  

- Margit Knudsen – Ønskede genvalg  

- Jørgen Nielbæk – Ønskede ikke genvalg  

Kandidater der ønskede at stille op – de præsenterede sig kort og fortalte om hvad de vil byde ind i 

bestyrelsen med.  

- Preben B Jørgensen – antal stemmer 10 

- Margit Knudsen - antal stemmer 22 – valgt ind i bestyrelsen 

- Mette Petermann – antal stemmer 19 – valgt ind i bestyrelsen 

- Birgit Petersen - antal stemmer 22 – valgt ind i bestyrelsen 

Alle kandidater fortæller hvad de kan byde ind med i bestyrelsen  

 

Antal stemmeberettigede medlemmer tilstede: 27 personer  

 

Valg af 2 suppleanter 

- Jørgen Poulsen – Valgt  



- Irene Nielsen – Valgt 

 

Valg af 2 revisorer 

- Niels Chr. Nielsen – Valg 

- Jesper Jacobsen – Valgt 

 

Valg af 2 revisorer suppleanter 

- Ove Nielsen – var ikke til stede, der var ikke viden om han ønskede genvalg 

- Jens Hye – Valgt 

- Johnny Nielsen – Valgt  

 

Ad. Evt.: 

Poul Erik fortæller om det arbejde, de arbejder med ift. de store testvindmøller der er ønsket opsat langs 

vadehavet. 

Der blev besluttet at der blev sendt et bekymringsbrev vedr. stor vindmøller ind til pressen, med 

fællesrådet som afsender  

Obs. Se på Facebook om nye brandøvelser  

 

Referent Jette Thomsen 

 


